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College van burgemeester en wethouders GOEDGEKEURD 
Vergadering van 17 mei 2022

Beleid en Uitvoering - Samenleving en 
Ontwikkeling

18 2022_B&W_00406 Beantwoording raadsvragen CDA inzake de 
Gebiedsgerichte Aanpak Stikstof Noordwest-Overijssel

Samenstelling:

Aanwezig:
de heer J.H. Bats, Burgemeester; de heer B. Harmsma, Wethouder; mevrouw T. Jongman, 
Wethouder; de heer M. Scheringa, Wethouder; mevrouw H. Jong de, Waarnemend 
gemeentesecretaris

Afwezig:
mevrouw T. Bijl, Wethouder

Nota van antwoord
Vraag en antwoord
1.    Wat is de visie van uw college op de hiervoor genoemde hoofdlijnenbrief van de 
minister?
We vinden het jammer dat de hoofdlijnenbrief van de minister geen recht doet aan de manier waarop 
we hier in Steenwijkerland en Noordwest-Overijssel met elkaar samen werken aan een vitaal 
platteland, met duurzaam perspectief voor de agrarische sector. Sterker nog, in de hoofdlijnenbrief 
wordt deze samenwerking met stevige uitspraken overruled. De brief heeft tot gevolg dat de 
agrarische sector nog meer in onzekerheid verkeert en dat betreuren we.  
 
2.    Welk standpunt heeft uw college rekening houdend met deze visie verwoord in de 
Bestuurlijke Regiegroep op 6 april j.l. bij de behandeling van het startdocument?
We hebben deze visie als standpunt ingebracht in de Regiegroep op 6 april en in een bestuurlijk 
bijpraatsessie van deze Regiegroep op 9 mei jl. Aan de Regiegroep neemt ook de ambtelijk 
vertegenwoordiger van het Rijk deel. We hebben met elkaar geconcludeerd dat juist een gezamenlijke 
gebiedsgerichte aanpak perspectief biedt op oplossingen, mits er ruimte is voor 'waar pakken we het 
aan' en 'hoe pakken we het aan'. We vinden het  van belang dat de agrarische ondernemers hierin 
meedenken en meedoen. Gedeputeerde Gert Harm ten Bolscher heeft deze denklijn  in een 
persbericht onderstreept. We hebben de Rijksadviseur gevraagd om een schriftelijke reactie op dit 
Overijsselse standpunt.  Minister Christianne van der Wal van Natuur en Stikstof heeft op diezelfde 9 
mei een bezoek gebracht aan een agrarisch bedrijf in de gemeente Staphorst. Ook hier is de 
problematiek door de aanwezigen naar voren gebracht. De besluitvorming over het Startdocument is 
voorlopig uitgesteld. 
 
3.    Welke consequenties heeft het afhaken van LTO-Noord volgens uw college voor het 
in gang gezette proces GGA? Deelt u de overwegingen die LTO-Noord tot haar besluit 
brachten?



College van burgemeester en wethouders - 17 mei 2022 - 2022_B&W_00406 2/2

In een brief aan de provincie Overijssel heeft de LTO aangegeven te willen pauzeren in de 
gebiedsgerichte aanpak in Overijssel. De LTO doet een dringend beroep op hulp van de provincie 
Overijssel, om uit de impasse te komen. We kunnen nog niet overzien welke consequenties dit heeft 
voor de Gebiedsgerichte Aanpak Noordwest-Overijssel. De volgende Regiegroep is in juni gepland, de 
vertegenwoordigers in de Regiegroep hebben afgesproken elkaar tussentijds bij te praten.
De LTO geeft in haar brief aan op dit moment het perspectief te missen voor de agrarische sector, en 
dat begrijpen we volkomen, ook gelet de hoofdlijnenbrief.
 
4.    Welke stappen gaat uw college zetten om een duurzaam perspectief te bieden aan 
onze ondernemende agrariërs als onderdeel van een vitaal platteland?
We blijven ons inzetten voor een duurzaam perspectief voor onze agrariërs. Dit doen we samen met 
vertegenwoordigers van LTO en jonge boeren in een gemeentelijke werkgroep. Maar ook zetten we 
ons hiervoor in binnen de Stichting Weerribben-Wieden en in de Gebiedsgerichte Aanpak Noordwest-
Overijssel. Uitgangspunt hierbij is dat een duurzaam perspectief voor de landbouw hand in hand gaat 
met behoud van biodiversiteit en het tegengaan van de klimaatverandering. Concrete resultaten van 
deze gezamenlijke inzet tot nu toe zijn (financiering) van pilots, onderzoeken, maatregelen, advies en 
begeleiding voor onze ondernemende agrariërs.  
 
5.    Op welke wijze trekt uw college samen op met Gedeputeerde Staten van Overijssel 
en oefent u invloed uit op het provinciaal beleid in de richting van de gemeente?
We trekken in de Regiegroep samen op met Gedeputeerde Staten en andere partners en brengen aan 
tafel onze belangen en standpunten in. Tegelijkertijd blijven we via onze gebruikelijke overleggen (ad 
hoc, bilateraal, provinciebreed, bestuurlijk, ambtelijk) scherp op de voorbereiding en uitwerking van 
provinciaal beleid en toetsen we dit aan onze beleidskaders.
 
6.    Pas nadat de uitkomsten c.q. besluiten van de Gebiedstafels genomen zijn, komt de 
raad in beeld om dit te vertalen in ruimtelijk beleid. In het organogram (bijlage 4 
Uitgangspunten Gebiedsgerichte Aanpak, werkvergadering 31 maart 2021) is niet 
aangegeven wanneer en op welke wijze uw college en de gemeenteraden in het kader 
van het democratische proces in beeld moeten komen. Hoe gaat uw college invulling 
geven aan dit belangrijke aspect van onze democratische beginselen?
In de informatienota van 8 februari 2022 hebben we aangegeven dat: “… De uitkomsten van de 
gezamenlijke aanpak worden vertaald en geborgd in ruimtelijk beleid. Voor de gemeente is dat de 
gemeentelijke Omgevingsvisie en Omgevingsplan. We hebben afstemming georganiseerd tussen de 
Gebiedsgerichte Aanpak NW-Overijssel en de actualisatie van de Omgevingsvisie uit 2017. Het 
vaststellen van Omgevingsvisie en Omgevingsplan zijn een bevoegdheid van de raad. Uw 
betrokkenheid bij de tussenstappen van de Gebiedsgerichte Aanpak NW Overijssel is dan ook van 
belang. We zullen u regelmatig informeren en op gepaste momenten om advies of besluit 
vragen….” Hiermee geven we invulling aan de rol en verantwoordelijkheid van een lokale overheid. 

Vervolg
geen vervolg

Besluit

Het college stelt de beantwoording raadsvragen vast.


